
 

 

RG.0002.11.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr LVIII/23 

 

z LVIII sesji nadzwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 

 

z dnia 6 listopada 2023 r. 
 

 

 

Tematyka sesji: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2023-2033. 

5. Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy. 

 

Rada  Gminy  Wręczyca  Wielka  na  LVIII sesji nadzwyczajnej w dniu 6 listopada 2023 

roku podjęła następujące uchwały:         

  

 

1) Uchwała Nr LVIII/459/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok; 

 

2) Uchwała Nr LVIII/460/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2023-2033. 

 

 

Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy 

Wręczyca Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

 

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 6 listopada 2023 roku stanowi 

jednocześnie załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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RG.0002.11.2023 

P R O T O K Ó  Ł   Nr  LVIII/23 

 

z LVIII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka,  

odbytej w dniu 6 listopada 2023 r. w godz.14.37 –  14.47 

  w sali  narad Urzędu Gminy we Wręczycy Wielkiej  

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  

 

W sesji udział wzięli: 

-  11 Radnych                         -  wg listy obecności  

-  Pan Tomasz Osiński           -  Wójt Gminy  

-  Pani Barbara Jezior            -  Skarbnik Gminy 

-  Pan Mateusz Wąsiński       - Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  

 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca    

Wielka na lata 2023-2033. 

5.  Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy.  
 

Ad. 1. 
 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia LVIII sesji 

nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na wniosek Wójta Gminy Wręczyca 

Wielka na podstawie art. 20 ust. 3  ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.   

          Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, iż sesja jest prawomocna, 

Rada Gminy może podejmować prawomocne decyzje, ponieważ w sesji uczestniczy                                

10 Radnych.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Pan Michał Hendzlik, Pan Artur Klorek, Pani Urszula 

Zomerfeld. 

Nieobecny nieusprawiedliwiony: Radny Pan Piotr Wydmuch. 
 

Radny Pan Jakub Winecki – spóźnienie usprawiedliwione  (przybył na sesję o godz. 14:42,                    

w związku z czym nie brał udziału w I głosowaniu dot. przyjęcia porządku obrad). 
 

W dalszej części obrad uczestniczyło 11 radnych. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad.2. 
 

          Przedstawienie porządku obrad 
 

         Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, że na wniosek Wójta, który do 

niego wpłynął, na dzień dzisiejszy zwołał sesję, z tym porządkiem obrad, który Państwo Radni 

otrzymali drogą e-mailową. 

Następnie Pan Przewodniczący zwrócił się do Wójta Gminy jako wnioskodawcy, z zapytaniem, 

czy ma jeszcze jakieś inne zmiany dotyczące dzisiejszego porządku obrad. 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński oznajmił, iż nie wnosi zmian do porządku obrad. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie 

porządek obrad sesji nadzwyczajnej w brzmieniu przedstawionym Radnym w materiałach na 

sesję. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 10 radnych 

Za – 10 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (10 „za”,                          

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad LVIII sesji nadzwyczajnej 

Rady Gminy w brzmieniu jak na wstępie. 

 
Ad.3. 

         Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

        Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant nadmienił, iż Państwo Radni otrzymali 

przedmiotowy projekt uchwały, po czym zwrócił się do Rady Gminy czy będą jakieś pytania. 
 

Z pytaniem zwróciła się Radna Pani Anita Toborek: 

- Gdybym mogła poprosić o wyjaśnienie, o komentarz? I w związku z tym, że tam nastąpiły 

przełożenia,  to mam pytanie, czy jest jakakolwiek szansa, żeby poza tą zaproponowaną zmianą, 

czyli przełożeniem tych środków na chodnik, jest jeszcze możliwość zrealizowania 

jakichkolwiek innych inwestycji, które mieliśmy w planie tym pierwotnym - z Odbudowy i czy 

w ogóle jest szansa, że my te inwestycje wykonamy w tym roku? Bo zbieramy się po to, żeby 

przesunąć środki, jest już listopad, a to jest inwestycja. 
 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- W tych zmianach mamy przełożenie środków na realizację chodnika w Małej Wręczycy, drogi 

Nadrzecznej w miejscowości Grodzisko i środków finansowych związanych z koniecznością 

uzupełnienia tych braków, których nie było w budżecie, związanych z wynagrodzeniem w sferze 

Oświaty. 

Jeżeli chodzi o inwestycje - na ten moment nie starczyło środków, więc mamy ten drugi termin 

realizacji do 2025 roku, mówimy tutaj o ul. Ogrodowej. Jeżeli sytuacja się zmieni, środki z KPO 

zostaną uruchomione, to wtedy będziemy się przymierzać, bo tam rzeczywiście ten wkład 

własny jest dość pokaźny przy tym dofinansowaniu – 60, 40 %. 

Jeżeli chodzi o remonty dróg - na razie wykonujemy to w dalszym ciągu na zasadzie corocznych 

przetargów. Podpisaliśmy umowę, dzisiaj był objazd, oględziny, więc będziemy łatać dziury                     

i uzupełniać braki w nawierzchni. 

W dalszym ciągu jesteśmy na liście rezerwowej w programie Urzędu Wojewódzkiego 

dotyczącego programu remontowego. Tam  kwota 3 mln 300 tys. - o ile dobrze się orientuję -                    

o jaką wnioskowaliśmy.  

(Odpowiedź sprostowana po konsultacji z Panią Skarbnik) - 3 mln 700 tys.  

Odpowiedź co do tego, czy z listy rezerwowej wejdziemy do realizacji - ma paść 10 grudnia. 

Na pewno nie będzie to realizacja w roku bieżącym, ponieważ nawet jeżeli 10 grudnia 

dostaniemy potwierdzenie tych środków, zanim podpiszemy umowę, zanim wprowadzimy 

środki, to będzie to raczej I kwartał 2024 r. 

Jeżeli chodzi o ul. Leśną - dzisiaj był otwarty przetarg. Ceny spadły, ale nieznacznie. W dalszym 

ciągu  wycena remontu, czy nakładki asfaltowej na odcinku 800 metrów z "haczykiem", to jest 

kwota ponad 800 tys. zł, a my dofinansowania dostaliśmy 200 tys., więc wkład byłby 600 tys. 

Dlatego na ten moment wstrzymujemy realizację tego zadania. 

Ceny samego asfaltu poszły praktycznie 2-3 krotnie do góry. Dzisiejsze odcinki drogowe, to są 

już miliony złotych, jeżeli chodzi o kilometr i myślę, że trzeba będzie się zastanowić nad tym, 

czy wnioskować o takie dofinansowanie, gdzie kosztorysy są na kwotę np. 1 mln złotych, po 

przetargu wychodzi to 5 czy 6 mln złotych - to jest sytuacja, która na dzień dzisiejszy w jakiś 

sposób jest wywołana dużą liczbą zleceń wynikających z „Polskiego Ładu”, a za chwilę, jeżeli 

będą  uruchomione  środki  z  KPO,  to myślę, że firm, mających możliwości wykonywania prac,  
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będzie tak duże obłożenie, że będą wybierać po prostu te, na których największą korzyść będą 

mogli osiągnąć. 

Jeżeli są jeszcze jakieś inwestycje, które Radna ma na myśli, to prosiłbym doprecyzować.      

Radna Pani Anita Toborek: 

- Ja oczywiście ciągle myślę o tym nieszczęsnym 180-metrowym odcinku asfaltu na ulicy 

Ogrodowej. Czy w ogóle są jakiekolwiek szanse? 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Tak jak mówiliśmy, dopiero odpowiem, jeżeli będziemy mieli dane przetargowe, bo na dzień 

dzisiejszy można powiedzieć, że byłoby to realne do wykonania, ale jeżeli ta kwota wzrośnie np. 

z kwoty kilkuset tys. zł  do 2,3,4 mln - to na taki odcinek krótki, myślę, że .... 

Radna Pani Anita Toborek: 

- Tam zostało 180 metrów, tak? 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Tak. 

Radna Pani Anita Toborek: 

- Dziękuję. 

 

Innych pytań do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok nie 

zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Jak widzicie Państwo, jeżeli chodzi o zmiany w budżecie, to jest tylko dopłata do drogi - ulicy 

Nadrzecznej i ulicy Długiej we Wręczycy Małej jeżeli chodzi o chodnik - 420 tys.  

Tą kwotę, którą kiedyś, na ostatniej sesji prosiłem aby ją przegłosować, niestety nie mieściła się 

i ulica Ogrodowa w Kalei nie będzie robiona. 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Tutaj jeszcze uzupełnię Panie Przewodniczący - oczywiście te drogi mniejsze, które 

mówiliśmy, nie w ramach inwestycyjnych, tylko przebudów - ulica Naftowa, ulica Zielona                    

w Grodzisku i Węglowice - są do realizacji. 

   

Na tym dyskusja została zakończona. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał projekt uchwały w sprawie zmian                       

w budżecie gminy na 2023 rok pod głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 2  – załącznik nr 2 do protokołu 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                     

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr LVIII/459/23 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 rok. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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Ad.4. 
 

             Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Wręczyca Wielka na lata 2023-2033 

             Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, że jeżeli chodzi                                  

o Wieloletnią Prognozę Finansową - jest ona pokłosiem zmian w budżecie, które wcześniej 

omawialiśmy. 

           Do projektu przedmiotowej uchwały Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023-2033 pod głosowanie. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                       

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr LVIII/460/23 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023-2033. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

Ad.5. 
 

           Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy. 
 

 

          W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14.47  Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Prubant dokonał zamknięcia LVIII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca 

Wielka,  dziękując wszystkim za przybycie. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady Gminy                             

 

Urszula Rokosa                                                                                  Marek Prubant 


